



2024 New Brunswick Sport Awards winners are revealed

Fredericton, NB – Sport New Brunswick revealed the 2024 New Brunswick Sport Awards during this annual awards gala on November 16th, 2024 at the Fredericton Convention Center. The evening highlighted the achievements of athletes, coaches, officials, and volunteers, who have dedicated their time and effort in amateur sport over the past year to proudly represent the province of New Brunswick.

We are proud to announce the 2024 NB Sport Award winners:

<i>Athlete of the Year</i>	<i>Alexandre Hayward, Quispamsis, Velo</i>
<i>Athlete of the Year</i>	<i>Danielle Dorris, Moncton, Swimming</i>
<i>Team of the Year</i>	<i>Carter Waugh & Jackson Gallagher</i>
<i>Coach of the Year</i>	<i>Ryan Allen</i>
<i>Lifetime Volunteer Achievement Award</i>	<i>Bobby Sylliboy and Earl Church</i>
<i>Nick Lawrence Spirit of Sport Award</i>	<i>Logan Aalders</i>
<i>President's Award</i>	<i>Olivya Kanashiro</i>
<i>Official of the Year</i>	<i>Adrien Lévesque</i>
<i>Volunteer Administrator Award of the Year</i>	<i>Mélanie McGrath</i>
<i>Corporate Award</i>	<i>Sure Grip</i>
<i>Outstanding Media Coverage</i>	<i>William Gibson</i>

Congratulations to all the finalists and winners of this year's New Brunswick Sport Awards.

We take this opportunity to thank Bounce Radio 105.3 and this year's corporate sponsors in addition to all those who help make this event possible.



Les récipiendaires des Prix sportifs du Nouveau-Brunswick 2024 sont dévoilés

Fredericton (N.-B.) - Sport Nouveau-Brunswick a dévoilé les Prix sportifs du Nouveau-Brunswick 2024 lors du gala annuel de remise des prix qui a eu lieu le 16 novembre dernier au Palais des congrès de Fredericton. La soirée a permis de souligner les réalisations des athlètes, entraîneurs/entraîneuses, des officiels/officielles et des bénévoles qui ont consacré leur temps et leurs efforts au sport amateur au cours de la dernière année pour représenter fièrement la province du Nouveau-Brunswick.

Nous sommes fières d'annoncer les récipiendaires des prix sportifs du Nouveau-Brunswick :

<i>Athlète de l'année</i>	<i>Alexandre Hayward, Quispamsis, Velo</i>
<i>Athlète de l'année</i>	<i>Danielle Dorris, Moncton, Natation</i>
<i>Équipe de l'année</i>	<i>Carter Waugh & Jackson Gallagher</i>
<i>Entraîneur/Entraîneuse de l'année</i>	<i>Ryan Allen</i>
<i>Prix pour l'ensemble des réalisations</i>	<i>Bobby Sylliboy and Earl Church</i>
<i>Prix de l'esprit sportif Nick Lawrence</i>	<i>Logan Aalders</i>
<i>Prix du président</i>	<i>Olivya Kanashiro</i>
<i>Officiel/Officielle de l'année</i>	<i>Adrien Lévesque</i>
<i>Administrateur/administratrice bénévole de l'année</i>	<i>Melanie McGrath</i>
<i>Prix corporatif</i>	<i>Sure Grip</i>
<i>Couverture médiatique exceptionnelle</i>	<i>William Gibson</i>

Félicitations à tous les finalistes et récipiendaires des Prix sportifs du Nouveau-Brunswick de cette année.

Nous profitons de l'occasion pour remercier Bounce Radio 105.3 et les commanditaires de cette année et tous ceux et celles qui participent à la réalisation de cet événement.